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En esports, el Club Esportiu Santa Eulalia 
c o m e n ç a v a la Higa a Segona Regional a m b 
reforços i amb el convenciment que no tin-
drien tants problèmes com la temporada 
passada. 

OCTUBRE 

A Toctubre l 'Ajuntament aprovava un crédit 
de mig milió d'euros per a f inançar inver-
sions. CiU, el principal partit de l 'oposició, i 
l 'equip de (ìovern van tornar a evidenciar les 
diferencies que mantenien, des de fa temps, 
en temes d 'economia municipal. Paral-lela-
ment el S P T Informa explicava que el Pia 
pilot de plantes de compostatge agrícola 
a r r e n c a r i a a m b n o m é s una instal- lació. 
L 'Ajuntament suspenia la concessió de la 
que s 'havia de construir al barri del Bonaire. 
La normativa estatal probibia acjuest tipus 
d 'equipaments prop d'explotacions porci-
nes. 

Un any després de la darrera, l 'Ajuntament 
anunciava la segona neteja, més exhaustiva, 
a la liera del riu Tenes, especialment entre el 
Guai i el barri de Sant Cristòfol. Es tractava 
de Iluitar, sobretot, contra la canya, que des 
de l 'octubre passai havia tornat a crèixer a 
banda i banda del riu. L'objectiu era utilitzar 
maquinaria pesada perqué la neteja fos més 
efectiva, tal com demanaven els ve'íns. 

A principi d'octubre començava, després de 
diversos retards, la coMocació de la gespa 
art i f ic ia l al c a m p m u n i c i p a l d 'esports . 
Mentrestant, la Marxa-Passeig de la Vali del 
Tenes reunia prop de 500 persones en un 
mat! marcat pel mal temps. L'organització 
va aprofitar la caminada per presentar el 
reportatge commemorat iu de la 25ena edi-
ció de la Marxa. 

Aquests dies, la policia local identificava 
l 'home que, pressumptament , va cometre 
fins a cinc robatoris entre la segona i la ter-
cera setmana de setembre a Santa Eulàlia. 
Es tractava d'un h o m e de 41 anys, a m b una 

ordre de recerca i captura pendent. Era la 
mateixa setmana que començava la campa-
nya electoral de les eleccions al parlament de 
C a t a l u n y a . Dos santeula l iencs f o r m a v e n 
part de les llistes d'Esquerra Republicana i 
del Partit dels Socialistes, però amb poques 
opcions d'obtenir esco. 

Les donacions de sang augmentaven un 4 0 % 
en un any a Santa Eulàlia. Aquesta era una 
de les dades més destacades de la tercera i 
última campanya d'extracions de l'any a la 
Fábrica, que va reunir 46 donants. 

D'altra banda, eis jugadors del Club Esportiu 
Santa lùilàlia estrenaven la gespa artificial 
del c a m p de fútbol el cap de setmana del 21 i 
22 d'octubre. Aquests dies, el Servei Català 
de Transit començava la instal-lació d'un 
radar fixe per controlar la velocitat a la sor-
tida i entrada del pöble , des de Lliçà 
d 'Amunt. L'aparell havia d'entrar en funcio-
nament a finals de desembre. 

I a l'últini informatiu d'octubre. Canal SET 
explicava que arribava a les oficines munici-
pals la carta de l ' A g è n d a Cata lana de 
l 'Aigua, en la qual, segons l 'Ajuntament, la 
Generalitat aprovava la solució per resoldre 
eis problèmes d'inundabilitat als barris del 
Tenes. Per a la Comissió de Veins, la carta no 
era res més que una declaració de bones 
intencions. Eis portaveus de la plataforma 
ciutadana manifestaven que la notificació de 
FACA només deia que l 'alternativa escollida 
era la que presenta el compromis més équi-
librât. 

En esports , l ' entrenador del pre-infanti l 
femeni , Adrià Castejón, guanyava el primer 
premi del concurs d'exercicis en el Congrès 
Internacional de Minibàsquet. Castejón es 
mostrava sorprès i content pel guardó. 
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